
Montageanleitung/Mounting Instructions 
Bright Sun Set Turtle / Bird   

 
Inhalt/Content: 

Bright Sun UV Jungle 70W 
Bright Control EVO 70W 
Thermo Socket plus Reflector 
(Hängeversion/Version with Suspension) 
 
Montagezubehör/Mounting accessories: 
2x Schraube / Screws 
1x Hakenschraube/ Hook Bolt 
3x Dübel/ Dowel 
1x Kette 150 cm / Chain 150 cm 
1x Zugentlaster / Pull relieve 

 
DE: 

Die Leuchte ist zur Montage an der Decke vorgesehen und wird komplett verkabelt geliefert. 

Montageanleitung: 

1. In eine 6 mm Ø Bohrung den Dübel einsetzen und den Haken (2) einschrauben. 
2. Die Kette (3) und den Zugentlaster (1) am Haken einhängen. 
3. Zwei  6 mm Ø Löcher  bohren, Dübel einsetzen und mit den Schrauben (4) das Vorschaltgerät an 

der Decke befestigen. (Vorschaltgerät als Schablone zum Anzeichnen der Bohrungen verwenden) 
4. Um die gewünschte Höhe der Leuchte einzustellen, müssen Sie den Zugentlaster (1) am Kabel 

verschieben und die Kette (3)  entsprechend  kürzen. 
 
Für Sicherheitshinweise, Betriebsbedingungen sowie technische Details konsultieren Sie bitte 
die Bedienungsanleitungen der einzelnen Komponenten. 

GB: 

This lamp is destined for mounting to a ceiling. It is supplied fully wired with no electrical installation 
being necessary.  

Mounting Instructions: 

1. Drill a 6 mm Øhole into the ceiling, place dowel into it and screw in the hook bolt (2). 
2. Hang chain (3) and pull relieve (1) into the hook bolt. 
3. Dril two 6 mm Ø holes, place dowels into them and use the three screws (4) to attach the Bright 

Control to the ceiling. (Use Bright Control for positioning of the holes) 
4. For adjusting the lamp to the desired height, move the pull relieve (1) on the cable and hang the 

corresponding chain link into the hook or shorten the chain as needed.  
 

For safety instructions, operating conditions and technical details please consult the manuals 
of the individual components. 
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